
Poř.číslo v roce 2
Datum konání 14.2.2024
Odesláno Mandát, Jiránek, Daňková, Beneš, Heral, Budin, Dudek, Horký, Slavík, Zemanová,

Baranyi, Havlík, Rujbr, Kurfurstová
Nepřítomen

Kontrolni komise Svobodová
Za sekretariát Kozlovská
Hosté
Informace
Informaci ke stavu závazků a pohledávek předložila ses.Kozlovská
Stav závazků po splatnosti 0
Stav pohledávek po splatnosti:Club Devítka -15.000Kč –vyřeší br.Baranyi, Zatloukal 6.269Kč – vyřeší ses.Kozlovská

Pohledávka za zpracování dokladů ke kontrole požární bezpečnost.
Fakturu jsem odmítl nechat proplatit z těchto důvodů:
-na faktuře byla uvedena neexistující objednávka. Na výzvu k jejímu dodání nebyla žádná reakce
-požádal jsem o zaslání vypracovaných dokladů, také jsem nedostal odpověď
Jelikož celou akci řídil br.Slavík, tak ho tímto žádám o vysvětlení celé situace a následně dám hlasovat o osudu této
faktury
Br.Slavík vysvětlil situaci a proběhlo hlasování o zpětném schválení této faktury č. 230100025 od p. Novák na částku
9.000,-Kč
Hlasování:
Pro……….14
Proti…….…0
Zdržel se…0
Uvedená faktura bylas schválena

Přijaté faktury
Zopakuji zásady:
Faktury jdoucí na vrub oddílu budou dodány se souhlasným podpisem předsedy oddílu
Faktury jdoucí na vrub jednoty mají následující režim:
Objednávka odsouhlasená výborem s určením zodpovědného člena výboru, zápis o předání a faktura
Faktury budou dodány neprodleně na sekretariát s dobou splatnosti min.14 dnů

Opravy a údržba tělocvičny jenom zopakovat
Elektrické vytápění posilovna. Požadavek karate. Upřesnit
Zodpovídá: br.Budin
Termín: 3.1.2024
Nedořešeno. Byl předložen odhad cca 50tis.Kč. Oddíl karate se musí rozhodnout, zda v tomto požadavku pokračovat.
Rozhodnutí padne na příští schůzi výboru.

Z revize požární ochrany
Dnešním školením byly splněny veškeré připomínky z kontroly s výjimkou požadavku na pasportizaci budovy
Byl předložen návrh na provedení pasportizace budovy. Předložil br.Budín. Realizací bude jeho prostřednictvím,
pověřen Ing.arch Tomáš Pavlíček za 20000Kč.
Hlasování:
Pro 12
Proti a zdržel se 0
K dnešnímu dni byl předložen upravený návrh na částku 28 000Kč.
Úkoil- projedenat s ing.arch Pavlíčkem rozsah prací a důvod navýšení. Je třeba se informovat na předání vzniklé
dokumentace na SÚ.
Zajistí: Br.Budín
Termín :13.3.2024

2015-07-01 VMO
Stav nezměněn. Starosta reviduje PD s cílem vypuštění věcí zbytných.
Předány připomínky k odvolání. Tyto byly přeposlány všem s prosbou o vyjádření. Reagovalo pouze 5 lidí. Ostatní to
asi nezajímá
V druhé půlce února je naplánována cesta na nadřízený orgán
Výbor pověřil starostu k jednání s Mgr.Špulákem o případném stažení odvolání za úplatu.



2023-01-02 Oprava oplechování střechy
Toto až v případě opravy fasády.

23-10-02Historie vstupů
Je třeba zjistit jak se dostat do historie vstupů
Zajistí:br.Baranyi
Termín:1.11.23
Vyřešeno

23-11-01Spotřeba topidel tělocvična
Začít sledovat časové využití topidel v tělocvičně. Na jaře vyhodnotíme a rozhodneme, zda by nebylo ekonomické
vyměnit zářiče za infrapanely.
Do tělocvičny dát nějaký papír na zapisování od kdy a do kdy to bylo v provozu.
Zápis zajistí ses.Kozlovská
Vyplňovat:vedoucí cvičení.
Termín:8.11.2023
Probíhá

23-11-02 Nátěr dveří a zábradlí schodiště
Proběhla schůzka se zástupcem natěračské firmy p.Procházkou. Byl s ním projednán rozsah požadovaných prací,
proběhlo zaměření a na základě toho bude zpracována nabídková cena.
Zajistí:starosta
Termín:13.3

Ostatní
Nutně musíme začít hledat další zdroje peněz.
1)Hledání úspor. Na tom pracuji, nebylo by od věci, kdyby se do toho angažoval kdokoliv z Vás.
2)Již více než 2 roky Firesta využívá naše pozemky. Je třeba s nimi vstoupit do jednání. Již jsem požádal br.Mandáta,
ať jim napíše. Jaký je stav?
Dotazem na SÚ jsem zjistil, že účtují za zábor 8Kč/m2 a den. Okupují cca 2067m2, více než 2 roky. To je sumárně 11
mil.Kč. To nemůžeme nechat plavat.
3)Dostal jsem neoficiální informaci, že kolektory a svod dešťové vody se nepovedly udělat tak, jak bylo v plánu. Kdo
je stavu tuto informaci ověřit? To bude velmi důežité pro kolaudaci a náhradu za věcná břemena
Zjišťovala ses. Zemanová – jsou zajištěny podklady, které nyní zpracovává projekční kancelář. Děkuji ses.Zemanová za
získání těchto podkladů
Dopis na Firestu odeslán
Přišla odpověď, že pozemky jim byly předány a že tím považují věc za vyřízenou. Toto vyjádření jsem odmítl, jelikož
v předávacím protokolu nebyly námi zmiňované pozemky uvedeny. Na reakci čekám.

Návrh na změnu nájemní smlouvy s MATÁTA,nebo její revizi
Je nutno provést revizi NS s MATÁTA. Zjistit rozpory a ty buď odstranit, nebo provést úpravu NS
Je třeba prověřit:
-vstup do MATÁTA (na vchodu do MATÁTA je info, že část klientů má používat hl. vchod do Sokola
-pronájem třetí straně
-provádění činností, které nejsou náplní MATÁTA
Zjistit, zda ze strany Sokola nedochází k porušování této NS.
Zajistí:br.Slavík
Termín:3.1.2024 Probíhá, nedokončeno
Neproběhlo. Starosta stanoví nový termín a tohoto jednání se zúčastní. Výsledek bude předložen 13.3.2024
Dohody o provedení práce
Je nutno zjistit nové zákonné podmínky a podle nich postupovat.
Zajistí:ses.Kozlovská v součinnosti s účetní
Termín:14.2.2024
Splněno

Chata Heroltice
Br.Slavík informoval o ceně pro rok 2024, která je 3990Kč/noc



Byly schváleny následující smlouvy
SPMP-nájem kuželna na rok 2024
MPA-pronájem mobilních WC na rok 2024 – tenis
darovací smlouva-florbal Grandhotel-15.000,-

Cyrrus-50.000,-

Přestup člena z jiné sokolské jednoty
1. výbor Husovice odsouhlasí přestup člena
2. člen nahlásí domovské jednotě, že Husovice souhlasí s přestupem
3. domovská jednota oznámí metodikovi ČOS jméno a rodné číslo přestupujícího člena, kraj, župu a jednotu

do které chce přestoupit a teprve potom převede kartu člena do naší databáze.
Další možná varianta - hostování
Závodník je členem jiné, jakékoliv, TJ a bude reprezentovat Sokol Husovice. V tomto případě si registraci-hostování
závodníka řeší oddíl, kde daný závodník působí. Tento platí pouze oddílové příspěvky stanovené příslušným oddílem.
Není členem Sokolu Husovice, tedy se nepočítá do stavu a nejsou na něj počítány dotace z naší jednoty. Jeho
registrace si řeší oddíl na příslušném sportovním svazu.

Byli přijati následující členové:

basketbal
Pestl Tomáš 1978

Turistika
Vykoukal David 1991
Jurzová Helena 1974

karate
členové jiného Sokola – souhlas s hostováním
Lišková Edita 2015 Brno 1
Liška Šimon 2013 Brno 1
Bednář Ondřej 2010 Babice n Sv.

florbal
Štěpánková Markéta 2015
Pejclová Kateřina 2018
Stejskalová Markéta 2013
AL Fatesh David2015
Balabán Adam 2017
Havlát Josef 2013
Kuchyňka Jan 2012
Matuška Martin 2014
Staněk Adam 2012
Stýblo Lukáš 2012
Sedláček Vojtěch 2016
Štěpánek Ondřej 2012

florbal
členové jiného Sokola – souhlas s hostováním
Gerhardová Eliška 2012 Modřice
Mertová Markéta 2014 Modřice
Konečný Vojtěch 2012 Modřice
ParmaMatyš 2014 Modřice
Tusař Jakub 2015 Modřice
Šťastný Václav 2005 Syrovice
Vlasák Jan 2007 Syrovice
Ventruba Jan 2010 Rajhrad
Gerhard Vojtěch 2018 Brno-jih
Chvátík Adam 2011 Hrušovany u Brna



Valná hromada
Termín 20.3.2024 v 18 h v prostoru restaurace SVATOBOJ
Výbor T.J. v souladu se stanovami ČOS stanovil klíč k volbě delegátů na VH tak to:
1 delegát na každých započatých 10 členů v oddíle ( rozhodující je stav k 1.1.2024). Plus členové výboru.

ODDÍL
CELKEM
ČLENŮ

VALNÁ
HROMADA členové výboru

kontrolní
komise

celkem
na VH

pozvaní z
oddílů

kuželky / 19 56 6 Baranyi 1 7

karate / 76 27 3 Budín 1 4
basketbal /
03 10 1 Beneš 1 Malčík 1 3

volejbal / 40 13 2 Kurfurstová,Horký 2 4
sok.všestr./
45

ženy 27 3 Danková 1 Svobodová 1 5

kung fu 9 1 1

tur 9 1 Slavík,Rujbr, Dudek 3 4

VG 10 1 Mandát 1 2

Č.P. 22 3 Zemanová 1 4

florbal / 68 79 8 Heral 1 9

tenis / 37 50 5 Havlík, Jiránek 2 Matoušek 1 8

312 34 14 3 51

Do 10.3.2024 zápisy z výročních členských schůzí oddílů poslat na sokolhusovice@volny.cz
Zápis MUSÍ obsahovat:
-podpisy-prezentace účastníků
-usnesení oddílů-cenu náhrad v Kč na 1 km při použití soukromého vozidla
-zvolené delegáty na valnou hromadu a jejich zástupci (jmenný seznam)
-výši oddílových příspěvků na rok 2024

Situace na vedení Sokola v Praze
Br. Mandát přednesl informaci o mimořádné události na vedení ČOS. V tuto chvíli není možné odhadnout dopad
této kauzy na provoz naší jednoty.

Příští schůze 13.3.20024 v 18h zapsal starosta Josef Jiránek


